
Emne: SV: Ferdigbefaring Bøkelunden 
Kopi: post@hageogmaskin.com, Evy Johannessen <ejo@karmoy.kommune.no>, Mangor Stava 
<mangor@garvikgruppen.no>, Rune Hemnes <rune@rh-oppmaling.no> 
Til: Berit Thuestad <bth04@karmoy.kommune.no>, Siw Anita Thorsen 
<sat@karmoy.kommune.no>, Eiliv Staalesen <eist@karmoy.kommune.no> 
Sendt: 01.07.2022 10:19:54 
Fra: Gabriel Garvik <gabriel@garvikgruppen.no> 
Nå Berit! Nå har du spolert fradeling så skal du avlyse befaring pga fradeling og manglende ferdigstillelse, 
dette blir for dumt nå har det stått 100 mann der nede på håve for å få dette ferdig til det siste, så 
kommer du og avlyser en på tampen av dagen før befaring neste dag kl 0900, jeg mener som jeg skrev i 
forje mail at dette du ikke ville at dette skulle gå i orden, som er det vanlige inntrykket vi har. 

Dette med o_V1 at den sneier på innsiden har både du og Stumo godjente akkurat slik det er nå, ja det er 
kommet et pælefundament som stikker 20 cm opp av bakken helt inntil vegen, men hva har det å bety 
for deling? slik vi avtalte på kartforretningen så var vi enig at denne vegen kunne ligge igjen på Garvik så 
kunne vi ordne den senere, denne vegen har ingenting med dette prosjektet å gjøre, den fører kun ned 
til det gamle huset, og det kun han som bruker den vegen og hvordan grensen og pæle fundamentet går 
deg har ingen betydning for han. 

O_V1 er i de tekniske planene godkjent at ikke skal overtas av kommunen nå i fbm dette prosjektet den 
tilhører prosjekt BB1, det det er avklart i i fbm godkjenningen av den tekniske planen! Se vedlagte 
korrespondanse og kart til teknisk plan, krav til denne vegen må eventuelt komme når BB1 skal utbygges, 
for det er enighet om at dette ikke utbygges nå, om du går inn og leser deg litt opp i korrespondansen 
Berit så vil du se hav som er avtalt. 
Nå det er aktuelt å bygge ut BB1 prosjektet så kunne du stilt all verdens krav til den, nå skulle den ligge 
akkurat slik den var, du har godkjent den med eksiterende asfalt, og skulle i utgangspunktet ikke berøres 
av dette prosjektet. Se tegning vedlagt om du ikke husker. 

Men å avlyse befaringen, syns vi blir veldig feil, du kunne kommet på befaring og ment hva du ville, å 
skrevet ned de manglene du mente var, og eventuelt tatt en ny befaring for og se at de var blitt rettet, 
hva er greia ! 
Så kunne vi eventuelt tatt ny befaring, over ferien for å se til at dette var rettet, men nei lettest å avlyse! 
Det er samme greia hver gang du skal ut på noe du leter med lykt å lupe etter mangler både de du har 
noe med og de du ikke har noe med! Alle med oss i denne bransjen er lei denne holdningen…. 





Bjørn Gabriel Garvik 
Daglig leder 
Garvik Prosjekt AS 
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garvikgruppen.no 
Vestheimvegen 15, 4250 Kopervik 

Fra: Berit Thuestad <bth04@karmoy.kommune.no> 
Sendt:torsdag 30. juni 2022 14:53 
Til: Mangor Stava <mangor@garvikgruppen.no> 
Kopi:post@hageogmaskin.com; Gabriel Garvik <gabriel@garvikgruppen.no>; Evy Johannessen 
<ejo@karmoy.kommune.no> 
Emne: Ferdigbefaring Bøkelunden 

Hei 

Vi ser at det er litt for mange mangler ennå til å gå ferdigbefaring i morgen, så vi må be om at 
denne utsettes til de tekniske anleggene faktisk er ferdig opparbeidet og fradelt. 
Mangler også innmålingsdata for veianlegg. Ber om at dere kaller inn til befaring når anlegget 
er ferdig. 

Med vennlig hilsen 

Berit Thuestad 

E-Mail: bth04@karmoy.kommune.no 

Rådhuset, postboks 167, 4291 Kopervik | https://www.karmoy.kommune.no 

tel:52844750
https://garvikgruppen.no/
mailto:bth04@karmoy.kommune.no
https://www.karmoy.kommune.no/

